

OMNIBUS LOADING/ UNLOADING / PARKING INSTRUCTIONS

July 2019

Ordinance 2019-29, which regulates loading, unloading and parking activities for omnibus operators visiting Princeton, was adopted by Princeton Council on June 10, 2019. All parking violations and incidents of traffic obstruction will be enforced by the Princeton Police Department and Princeton Parking Enforcement. Please follow these guidelines to ensure that your visit to Princeton, New Jersey is safe and enjoyable:

- All omnibuses shall load and unload using established New Jersey Transit bus stops:
 - The near side of the Palmer Square / Nassau Street (NJ 27) intersection in the westbound direction.
 - In front of Princeton University's Fitzrandolph Gate at the near side of the Nassau Street (NJ 27) Witherspoon Street intersection in the eastbound direction.
- All omnibuses shall be loaded and unloaded as quickly as possible and shall not be stopped for more than five minutes in the bus stop.
- Omnibuses shall park on Alexander Street (west side) in the designated bus parking area while waiting for their passengers. Payment of \$20.00 / hour at machine for up to 3 hours, 7 AM to 8 PM, is required.
- While parked, omnibuses shall not idle for more than three minutes per NJAC 7:27-14-15.
- Fines for violating Ordinance 2019-29 shall range from \$100.00 to \$2,000.00, as determined by the municipal court, and require a court appearance.

If you have questions or require clarification, please contact Sgt. Murray at 609-921-2100 x 1879 or email at tmurray@princetonnj.gov.

旅遊車/登車/下車說明

2019年7月

Princeton 委员会于 2019 年 6 月 10 日通过了 2019-29 号法令，规定拜访 Princeton 旅遊車的登車，下車和停車的活動。Princeton 警察局和 Princeton 停車執法機構將嚴格考察所有違規停車和阻塞交通事件。為了確保您的 Princeton, New Jersey 旅程是安全和愉快的, 請遵循這些指南：

- 所有旅遊車應使用 New Jersey 公交站點登車和下車：
 - Palmer Square 旁 / Nassau 街 (NJ 27 公路) 西方的交叉口。
 - Princeton 大學 Fitzrandolph 鐵門前位於 Nassau 街 (NJ 27 公路) 及 Witherspoon 街的東方交叉口。
- 所有旅遊車必須盡快登車及下車，並且不得在公交站點停車超過五分鐘。
- 在等候乘客的同時，旅遊巴士必須停在指定巴士停車區的 Alexander 街（西側）。需要在機器上支付每小時 20 美元的停車費，最長 3 小時，上午 7 點至晚上 8 點。
- 停車時，根據法規 NJAC 7：27-14-15，旅遊巴士不可空轉引擎超過三分鐘。
- 違反 2019-29 号法令的罰款金額為 100.00 美元至 2,000.00 美元，由市法院確定，並必須出庭。

如果您有任何疑問或需要更多資訊，請聯系中士 Murray 609-921-2100 x [1879](tel:609-921-2100) 或發送電子郵件至 tmurray@princetonnj.gov。

OMNI BUS DROPOFF/PICK-UP/PARKING MAP

JUNE 2019

